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Abstract (en)
Follower for a door or window lock or mechanism, having a square channel (11) formed concentrically to the axis of rotation (20) of the follower
and intended for receiving a square peg (6) connecting at least one handle (7, 7') to the follower (5, 5', 5''), an element resilient radially relative
to the axis of rotation (20) being inserted with prestress between one side of the square peg (6) and the square channel (11). So that the square
peg is held free of play in the follower, there are formed on at least two sides (12, 13) of the square channel (11) which are at right angles to one
another, recesses (14, 28, 34), in which are arranged elements (15, 15') resilient radially relative to the axis of rotation (20) of the follower (5, 5',
5''). Advantageously, a recess (14) widening the square channel (11) on all four sides is formed at at least one end of the square channel (11), for
receiving a frame-like plastic part (16), the four side sections of which constitute the resilient elements (15, 15'). <IMAGE>

Abstract (de)
Nuß eines Tür- oder Fensterschlosses oder -getriebes mit einem konzentrisch zur Drehachse (20) der Nuß eingeformten Vierkantkanal
(11) zur Aufnahme eines Vierkantdornes (6), der mindestens einen Drücker (7,7') mit der Nuß (5,5'.5'') verbindet, wobei zwischen einer
Seite des Vierkantdornes (6) und des Vierkantkanals (11) ein radial zur Drehachse (20) federndes Element mit Vorspannung eingesetzt ist.
Damit der Vierkantdorn spielfrei in der Nuß gehalten ist, sind an mindestens zwei rechtwinklig zueinander stehenden Seiten (12,13) des
Vierkantkanals (11) Ausnehmungen (14,28,34) eingeformt, in die radial zur Drehachse (20) der Nuß (5,5',5'') federnde Elemente (15,15') angeordnet
sind.Vorteilhafterweise ist an mindestens einem Ende des Vierkantkanals (11) eine den Vierkantkanal (11) an allen vier Seiten erweiternde
Ausnehmung (14) eingeformt zur Aufnahme eines rahmenartigen Kunststoffteiles (16), dessen vier Seitenprofile die federnden Elemente (15,15')
bilden. <IMAGE>
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